



1350 (PDS)

29 January 2016

Distribution list

REQUIREMENT FOR CANSOFCOM
PRE-SELECTION PHYSICAL FITNESS
TRAINING PROGRAMS

1. The purpose of this letter is to obtain information from Personnel Support Programs (PSP) fitness staff with respect to the number of copies of the Canadian Special Operations Forces Command (CANSOFCOM) Pre-selection Physical Fitness Training Programs required for the upcoming year. There are three CANSOFCOM Pre-selection Physical Fitness Training Programs for the operator constituents of Special Operations Assaulter (SOA), Special Forces (SF) Operator, and Chemical Biological, Radiological, and Nuclear (CBRN) Operator respectively.

2. The CANSOFCOM Pre-selection Physical Fitness Training Program booklets are part of the CANSOFCOM recruiting drive. To this end the booklets will be updated annually corresponding to changes made to the graphics utilized as part of the recruiting drive. For budgeting, business planning, and effective management of financial resources it is important that the number of copies required for each of these Pre-Selection Physical Fitness Training programs be determined on an annual basis.

1350 (Spéc ÉP)

Le 29 janvier 2016

Liste de distribution

EXEMPLAIRES DES PROGRAMMES
DE CONDITIONNEMENT PHYSIQUE
POUR LA PRÉSÉLECTION DES
MEMBRES DU COMFOSCAN

1. La présente vise à obtenir des renseignements au sujet du nombre d'exemplaires des programmes de conditionnement physique pour la présélection des membres du COMFOSCAN dont auront besoin le personnel des Programmes de soutien du personnel (PSP) au cours de l'année à venir. Trois programmes distincts de conditionnement physique pour la présélection des membres du COMFOSCAN existent : soit pour les combattants de la force d'intervention spéciale (CFIS), pour les opérateurs de la Force spéciale (FS), et pour les opérateurs d'incidents chimiques, biologiques, radiologiques et nucléaires (CBRN).

2. Les livrets des programmes de conditionnement physique pour la présélection des membres du COMFOSCAN sont produits dans le cadre de la campagne de recrutement du COMFOSCAN. Pour cette raison, les livrets seront mis à jour chaque année afin de correspondre aux graphiques utilisés pour la campagne de recrutement. Aux fins budgétaires, de planification et de gestion efficace des ressources financières, il importe de déterminer chaque année le nombre d'exemplaires requis pour chacun des ces programmes



A division of CF Morale & Welfare Services
Une division des Services de bien-être et moral des FC

3. There is no cost to your Base/Wing/Station to receive these manuals. Interested parties are asked to clearly indicate the number of copies in both official languages for each of the programs that they require (i.e., number of SOA, SF Operator and CBRN Operator booklets required) for the upcoming year. Please request only the number of copies that you currently need (do not stockpile booklets). Once revised booklets are received, the old outdated booklets shall be destroyed or recycled.

4. If you are interested in receiving copies of any or all of the Pre-selection Physical Fitness Training Programs, please submit your request to Mark Carlson, CANSOFCOM Program Development Specialist at 613-838-4756 ext 2421, or mark.carlson@forces.gc.ca. It is important that your request be submitted **prior to 12 February 2016**. If you require further information or clarification, please feel free to contact Mark for assistance.

de conditionnement physique de présélection.

3. Ces livrets sont offerts gratuitement aux bases/escadres. Nous demandons aux intéressés d'indiquer clairement le nombre d'exemplaires de chaque programme qu'ils souhaitent recevoir dans les deux langues officielles (soit le nombre d'exemplaires demandés pour les programmes pour les CFIS, les opérateurs FS et les opérateurs CBRN) pour l'année à venir. Veuillez ne commander que le nombre d'exemplaires requis (ne commandez pas de réserve). Lorsque vous recevez des exemplaires mis à jour, vous devez recycler ou éliminer les anciennes versions.

4. Pour obtenir des exemplaires des programmes de conditionnement physique pour la présélection des membres du COMFOCAN, veuillez en faire la demande auprès de Mark Carlson, agent de l'élaboration des programmes (COMFOCAN), au 613-838-4756 poste 2421, ou par courriel à mark.carlson@forces.gc.ca d'ici au **12 février 2016**. Pour toute question ou pour obtenir des éclaircissements, n'hésitez pas à communiquer avec Mark.

Le gestionnaire supérieur du conditionnement physique et des sports
Services de bien-être et moral des Forces canadiennes,

Denis Couturier
Senior Fitness & Sports Manager
Canadian Forces Morale and Welfare Services

Distribution List

Liste de distribution



Action

Manager, Fitness and Sports

Manager, Fitness, Sports & Recreation

Info

Fitness and Sports Coordinators

National PSP Training Center

Exécution

Gestionnaire du conditionnement physique et des sports

Gestionnaire du conditionnement physique, des sports et des loisirs

Info

Coordonnateurs du conditionnement physique et des sports

Centre National d'entraînement de PSP